

State budgetary institution of health care of the Astrakhan region "Municipal clinical hospital №3 named after S. M. Kirov»

No. 003/2857 May, 21 2018

EXPERT REPORT

An expert evaluation of the original domestic innovative ointment under the trademark BIOINTEGRA (Declaration of Conformity of the EAEU # RU D-RU.AP02.B.03987 and Certificate of Conformity # ROSS RU.FD83.P02142 for HS Code-3304990000) was conducted in accordance with the letter of the Ministry of Healthcare of the Astrakhan region, dated March 29, 2018 № 02-08-15-04716.

The structure of the ointment includes three pharmacologically active substances: the amorphous mineral complex of Mg-Zn-GAP with an antimicrobial bacteriostatic effect - revitalizing the skin tissue; turpentine salve- a natural substance that improves skin trophic; hyaluronic acid - helps to restore the structure of the connective tissue of the skin. As a stabilizer for the active ingredients - an ointment base, consisting of Polyethyleneglycol with different molecular weight.

Thus, the ointment "BIOINTEGRA" is a universal modern high-tech means obtained in the combination of traditional and innovative advanced scientific results of modern international health cluster aimed at achieving effective quality in the treatment of wounds according to the requirements of the world health organization, has received a large number of International awards and reviews from customers. Medication is an excellent modern, innovative combined product for external use, which has wound healing, antimicrobial, anti-inflammatory, restoring the matrix structure of the skin, stimulating the production of collagen fibers properties as opposed to obsolete technologically and pharmacologically

The ointment "BIOINTEGRA" can be recommended for local treatment of infected, purulent wounds of various genesis, chronic wounds in diabetic foot syndrome, healing wounds in chronic diseases as a universal, highly effective means for wide application.

Head doctor of SBIHC AO MCH №3,

Candidate of Medical Science, Docent- F. V. Orlov

Professor of General Surgery Department of "Astrakhan State

Medical University",

Docent of M. S.,

Surgeon of the Highest Category – V.V. Melnikov

Head of the Purulent Surgery Department of

SBIHC AO MCH №3,

Candidate of Medical Science

Surgeon of the Highest Category- A.S. Kazimagomedov



«Городская
клиническая больница №3
имени С.М. Кирова»

Государственное бюджетное учреждение
здравоохранения Астраханской области
«ГКБ №3 им. С.М. Кирова»

414038 г. Астрахань, ул. Хибинская, 2.

тел /факс 45-91-55

e-mail: gkb3@mail.ru

№ 2105/18 № 003/2857
на № _____ от _____

ЭКСПЕРТНОЕ ЗАКЛЮЧЕНИЕ

В соответствии с письмом Министерства здравоохранения Астраханской области от 29 марта 2018 года № 02-08-15-04716 проведена экспертная оценка мази «БИОИНТЕГРА/BIOINTEGRA», имеющей регистрационный № по требованиям Таможенного Союза ЕАС код ТН ВЭД ТС 3304990000 ЕАЭС N RU Д-RU.АП02.В.03987 и сертификат соответствия. РОСС RU.ФД83.Р02142.

В состав мази входит три фармакологически активных действующих вещества: аморфный минеральный комплекс Mg-Zn-ГАП, восстанавливающий кожные ткани с противомикробным бактериостатическим эффектом, терпентиновый бальзам - природное вещество, улучшающее трофику кожи, гиалуроновая кислота способствующая восстановлению структуры соединительной ткани кожных покровов. В качестве стабилизатора для действующих компонентов – мазевая основа, состоящая из полиэтиленгликоля с различным молекулярным весом.

Таким образом, мазь «БИОИНТЕГРА» является универсальным современным высокотехнологическим средством, полученным в сочетании традиционных и инновационных передовых научных результатов современного международного кластера здравоохранения, направленного на достижение результативной качественности в лечении ран по требованиям Всемирной организации здравоохранения, получивших большое количество Международных наград и отзывов от потребителей. В отличие от устаревших технологически и фармакологически средств является современным, эффективным инновационным комбинированным средством для наружного применения, обладающим ранозаживляющим, противомикробным, противовоспалительным, восстанавливающим структуру матрицы кожных покровов, стимулирующим выработку коллагеновых волокон свойствами.

Мазь «БИОИНТЕГРА» может быть рекомендована для местного лечения инфицированных, гнойных ран различного генеза, хронических ран при СДС, вялозаживающих ран при хронических заболеваниях в качестве универсального, высокоэффективного средства для широкого применения.

Главный врач ГБУЗ АО ГКБ №3,
к.м.н., доцент

Профессор кафедры общей хирургии
ФГБОУ ВО «Астраханский ГМУ» МЗ РФ
д.м.н., хирург высшей категории

Зав. отделением гнойной хирургии ГБУЗ
АО ГКБ №3, к.м.н., хирург высшей категории

Орлов Ф.В.

Мельников В.В.

Казимагомедов А.С.

